
 Memo voor Agendacommissie 18 december 2019

Vraag, Podiumbijeenkomst 13 februari Vereniging Windcollectief Oss- Den Bosch

De heer Van den Hurk heeft op 28 november 2019 ingesproken naar aanleiding van de Brief over 

principeverzoek ontwikkeling windpark Oss- Den Bosch. De heer Van den Hurk sprak in namens de 

Vereniging Windcollectief Oss- Den Bosch en vroeg of hij terug mocht komen om zijn presentatie 

over het windcollectief en diens plannen in de volle breedte te doen. De commissie reageerde hier 

positief op. 

De vraag aan de Agendacommissie is nu: ziet u ruimte voor de heer Van den Hurk om zijn 

presentatie te doen op de Podiumbijeenkomst van 13 februari?

Vraag, Podiumbijeenkomst 13 februari de heer Remi

De heer Remi heeft op 12 december 2019 ingesproken naar aanleiding van de opinienota over de 

Regionale Energie Strategie. De heer Remi vroeg of hij op een Podiumbijeenkomst een presentatie 

over techniek en financiën windmolens mag geven. Meneer geeft aan dat de windmolens technisch 

en financieel niet haalbaar zijn. Meneer heeft het verzoek dit te doen op de zelfde avond als de 

Vereniging Windcollectief Oss- Den Bosch. In de opiniecommissie werd gereageerd dat hiervoor 

ruimte is en dat de Agendacommissie hierover gaat.

De vraag aan de Agendacommissie is nu: Ziet u ruimte voor de heer Remi om zijn presentatie te 

doen op de Podiumbijeenkomst van 13 februari?


